
PARGAS STAD  

ÄLDRERÅDET 3/2025 

Tid: 15.5.2025 kl. 12.00-12.35 

Plats: Skansen, stadshuset 

 

Närvarande Nyberg Widar  ordförande 
 Björklund Inger medlem 
 Ginman Leif  medlem 

Jansson Marita medlem 
Karlsson Inger  medlem 

 Kronqvist-Sundström Clara medlem 
 Planting Ann  medlem 
 Salonen Markku vice ordförande    
 Åkerfelt Bertil  medlem 
 Knuts Åsa  sekreterare 
 
 
Frånvarande Brunnsberg Annika medlem 
 Lindqvist Yngve medlem 
 
 
§ 15 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00.  
 

§ 16 Val av två protokolljustrare. 
Till protokolljustrare valdes Inger Karlsson och Markku Salonen. Protokollet justeras 

elektroniskt. 

§ 17 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 18 Justering av protokollet från senaste möte. 

Protokollet från senaste möte justerades. 
 

§ 19 Hälsningar från kommunområdena 
I Pargas centrum pågår arbete med att anpassa övergångsställena genom att ta bort höga 
trottoarkanter vilket ska underlätta övergången för personer med nedsatt rörlighet. 
Samtidigt har det inkommit synpunkter från invånare om att även övergångsställen 
utanför centrumområdet behöver ses över. Särskilt personer som använder rollatorer 
med medar upplever svårigheter att ta sig över gatorna på ett säkert sätt. Sekreteraren 
kontaktar underhållsingenjör Stefan Illman angående detta. 
 
 



 
 
 
Vid vårt senaste möte diskuterades den aktuella bristen på samlingslokaler för 
föreningsverksamhet. Det ser nu ut som om Seniorstugan på Elmgrensvägen kommer att 
förbli i stadens ägo. Däremot är det fortfarande oklart vad som kommer att hända med 
Ankarhuset. Ett besked i frågan har utlovats innan slutet av maj månad. 
 
Eftersom ytterdörrarna till höghusen i Pargas är låsta kvälls- och nattetid har det hörts att 
ambulanspersonalen vid utryckning har svårigheter att komma in i höghusen. Detta har 
bland äldre personer väckt oro kring hur snabbt hjälpen kan nå fram vid akuta situationer. 
Sekreteraren lovade kontakta räddningsväsendet för att kontrollera saken. 
 

§ 20 Äldrerådets framtida roll. 
Vi väntar med spänning på om äldrerådet i framtiden kommer att tilldelas närvaro- och 
yttranderätt i olika nämnder. I dagsläget är det inte ännu lagstadgat vilket innebär att det 
är upp till varje enskild kommun att fatta beslut i frågan.  
 

§ 21 Övriga ärenden 
Vid vårt senaste möte togs frågan upp om varför personer över 85 år inte längre får 
tidningen Pargas Kungörelser i samband med storutdelningar. Bakgrunden är att 
tidningen nuförtiden måste köpa adressuppgifter för att kunna distribuera exemplar till 
hushåll i skärgården. Myndigheten för digitalisering och befolkningsdata (DVV) tillåter inte 
försäljning av adressuppgifter för personer som fyllt 85 år vilket förhindrar direktutskick 
till denna åldersgrupp. Som en första lösning på problemet skickas nu en bunt av 
tidningen till samtliga områdeskontor där intresserade kan hämta ett exemplar. 

  
Efter det senaste mötet begärde bygg- och miljönämnden att få äldrerådets synpunkter 
på den föreslagna ändringen av detaljplanen för tomt 2 i Kyrksundsstrandens stadsdel. På 
tomten planeras två höghus. Sekreteraren skickade ut en förfrågan via e-post till samtliga 
medlemmar i rådet. Ett svar inkom vilket sekreteraren vidarebefordrade till nämnden. 

  
Varha planerar bygga nytt servicehus i närheten av Folkhälsanhuset i Munkviken. 
 
Pargas Krigsveteranförening upplöstes officiellt den 24 februari 2025. I fortsättningen  
kommer man att vårda veteranernas minne och traditioner utgående från Pargas 
Hembygdsförening. 
 
Välfärds- och föreningskoordinatorn Kirsi Ala-Jaakkola, kommer att ta över rollen som 
sekreterare för rådet eftersom rådet numera hör under välfärds- och fritidstjänster. 
 
Ett nytt äldreråd kommer att utses under hösten. Det är stadsstyrelsen som väljer 
ledamöterna bland de kandidater som nominerats av olika intresseorganisationer. 

 
 
 
 
 



 
Pargas 15.5.2025  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
ordförande    sekreterare 
 
 
Protokolljusterare:  
 
 
 
Inger Karlsson    Markku Salonen 
har justerat protokollet elektroniskt  har justerat protokollet elektroniskt 


